
Protokól Nr IV/19

z posiedzenia Rady Miasta Kolno, które odbyło się w dniu 12 kivietnia 2019 r. w sali

konf-ererrcyjnej Urzędu Miasta I(olno.

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie lż.00, azakończono o godzinie 14.50.

Lista obecności radnyclr stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznlk nr 2 do protokołu.

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta - Pan Mariusz Rakowski. Powitał

przybyłych radnych olaz \ł,szystkich gości.

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność posiedzenia Rady. Nadmientł, żę na ogólną

ilość 15 radnych udział w sesji blęrze 15 radnych, co daje quorum do podejrrrowania

prawomocnych uchwał oraz wniosków.

Przewoclniczący Rady poinfbrmował, że porządek obrad sesji został dostarczotr,v raclnytrr

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady,

Burrnistrz Miasta zaproponował zmianę porządku obrad dotyczącą dodania iako 14 punktu:

,,Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowatrie oclpadami

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty".

Ilrnych propozycji nie było.

Przewodniczący Rady poddał zmianę w porządku posiedzenia pod głosowanie.

Za wprowadzeniem zmtany w porządku dziennym obrad głosowało 15 radnych, głosórv

przeciwnych - zęro. głosów wstrzymujących się - zęro. Wynik imiennego głosowania stalro-"vi

załączntk nr 3 do protokołu.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia po zmianach:

1. Otw,arcie sesji, zapoznanie z porządkiem obrad,

ż. Przyjęcie protokołu zpoprzedniej sesji.

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta zpraey między sesjarni.

4. Interpelacje i zapytantaradnych.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta na lata

2019-2030.

6. Podjęcie uclrwały w sprawie zm|an w budzecie miasta Kolno na20l9 r.

7. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwlerzętami bezclomnymi

orazzapobiegania bezdomności zwterząt na terenie miasta Kolno.

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnyclr w mieście Kolno.

9. Podjęcie uclrwały w sprawie zaliczenladróg do kategorii dróg gminnych w rnieście Kolno.

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę,uv sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących

w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Kolno.



11.Podięcie uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na rvezwanie do usunięcia naruszeń

spowodowanych uchwałą nr XXXVIII12IIIL8 Rady Miasta Kolno z dnta 29 czętyvca 2018 r.

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego lla terenie

miasta kolno.

12. Podjęcie uchwały rv spra,uvie określenia tygodniowego obowiązkorvego rł",,miaru godzin

zajęć nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami

obejmującymi dzieci 6-1etnie i grupy młodsze prowadzonychprzez miasto Kolno.

13, Podjęcie uchwały w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie porozumień międzygrninnych.

1;l. podjęcie uclrwały w sprawie wyboru rnetody ustalenia opłaty za gospodaror.ł,anie odpadami

komtrnalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty,

15. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy niasta Kolno z organlzacjanri

pozarządorłymi otaz innymi uprawnionymi podnriotami w rozumieniu przepisów ustawy

o działalności pozl,tku publicznego i o wolontariacie w 2018 roku.

16. Odpowiedzi na interpelacje l zapytanta radnych. Wolne wnioski.

I7. Zamknięcie obrad.

Ad. 1.

Jak lłyźej,

Ad.2.

Przer,vodniczący Rady poinformował, żę protokół z ostatniej sesji Rady Miasta Kolno

Nr IIl/l9 z dnia 5 marca 201,9 r, był wyłozony do wglądu w Wydziale Organizac_vjnym

i Spraw Obyrvatelsktch oraz na sali obrad przed sesją, Z treścią protokołu każdy miał mozlirvość

zapoznania się, w zwl,ązku z czym Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ew'entualnych

Llwag.

Poniew.aż źadnych uwag nie wniesiono, Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie

protokołu w napisanym brzmieniu.

lnnych wniosków nie było.

Przewoclniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu bez odczytania.

Za wnioskiem głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych - zero, głosów wstrzymujących się

- zero. Wynik imiennego głosowania stanowi zŃącznlknr 4 do protokołu.

przewoclniczący Rady stwierdził, ze Rada jednogłośnie przyjęła protokół Nr III/19 z dnla

5 marca 20|9 r. w napisanym brzmieniu.

Przewodniczący Rady udzielił głosu

. który po klotce przedstawił informację dotyczącą kursu inforrnatyczno-

komputerowego.
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Całość wyporviedzi tnozna odsłuchać z nagranla zamieszczonego na stronie:

bip. um. ko 1rro. wrotapodl asia. pl oraz .w\\,\_1 .uu!e]::g.pl .

Po przedstawieniu informacji opuścił obrady sesji.

Ad.3.

Pan Mariusz Rakowski - Przewodniczący Rady - przechodzimy do punktu 3 porządku obrad

tj. sprawozdania Burmistrza Miasta Kolno zpracy między sesjami.

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta z pracy między sesjami przedstarvił

Pan Andrze.j Duda - Burmistrz Miasta (sprawozdanie w załączeniu).

Całość wypowiedzi można odsłuchać z nagrania zamieszczonego na stronie:

bip.unr.kolno.wrotapodlasia.pl oraz lł,rvrv.umkoltlo.p1 .

Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do wyzej wynrienionego sprawozdania.

Nikt głosu nie zabrał.

Ad.4.

Pan Mariusz Rakowski - Przewodniczący Rady - przechodzimy do 4 punkttr tj. interpelacje

l zapytanta raclnych. W tym punkcie porządku dziennego obrad radni mogą zgłaszac interpelacje.

Radny Jarosław Sekściński zap5Ąał., czy w związku ze strajkiem nauczycieli nie są zagtożone

egzaminy rł, szkołach podstawowych.

Radny Andrzej Szymański złożył pisemną interpelację dotyczącą:

- podjętych przez miasto Kolno kroków i działań zmteuających do złagodzenta skutkorv

strajków szkolnych;

- budowy Miejskiej Biblioteki Publicznej.

Radrry dopytywał o tereny, które są przeznaczone pod ganże. Wskazał, że jeśli będzie ogłaszany

przetarg, to rrależałoby ten teren posprzątac,

Radny Zbigniew T. Twarowski złożył pisemną interpelację dotyczącą ciepłowrri l oczyszczalni

ścieków prowadzonychprzez komunalną spółkę miejską PUK.

Radrry złożył równiez pisemne zapytanie zwl'ązanę z procedowanięm projektórv uchwał na Radę

Miasta Kolno.

Raclrry Zbigniew T. Twarowski zapytał:

1, Czy miasto posiada koncepcję wobec terenu za szpttalem (pomiędzy no\łym ltościołerrr

a ulicą Wojska Polskiego)?

2. Czy planowana jest budowa ulicy równoległej do ulicy Dębowej?

3. Cz,v ulica Sosnowa będzie dokończana do ulicy Marii Dąbrow,skiej r,vówczas ltiedy

powstaną tam wszystkie bloki, czy sąwcześniejsze plarry jej dokończenia?

4. Czy przy nowym kościele powstanie plac zabaw?

5. Czy Pan Burmistrz rozmawiał z Panem Marszałkiem czy z Zarządem PKS odnośnie

przywrócenia linii Kolno-Warszawa i Warszarł,a-Kolno oraz Kolno-Olsztyn przez



Szczytno i Olsztyn-Kolno przez Szczytno? Cz,v jest mozliwość, ab,y te połączenia

przyr,vrócić?

6. Czy będziemy parlycypować w kosztach modernizacji ulicy,Marii Konopnickiej'7

Radny zaproponował, aby Rada Miasta Kolno zajęła stanorvisko w sprawie połączenia

kolejowego.

Ponadto r,vnioskował o oznakowanie poziome przejścia dla pieszych na ulicy Wojska Polskiego

na wysokości zakładu wulkanizacj i.

Radny Andrzej Szyrnański zapyĄał, czy gimnazlum wygasa samoczynnie?

Raclny Jan Zubrowski zapytał, czy strajkujący nauczyciele mogą ltczyc na rekompensatę

straconych pieniędzy?

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą w imieniu rodziców dzieci korzystając7,ch z placu

zabaw przy Szkole Podstawolvej nr 2 o poprawę jakości nawierzchni tego plactr.

Ponadto zwrócił uwagę, ze w mieście Kolno jest duzo nieświecących latarni. Zapytał^ cz5,m

to jest spowodowane?

Raclna Irena Gołębiewska zlvrociła uwagę, że sprzęt, ktoryrn sprzątane są ulice mocno ktrrz1,.

Całość wypowiedzi mozna odsłuchać z nagranla zamieszczonego na stronie:

bip, um. ko lno, wrotapodlasia.pl oraz \\, w_\1 . _Ltnk gląt§:l,

Ad.5.

Pan Mariusz Rakowski - Przewodniczący Rady - przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad tj. podjęcie uchr,vały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta na lata

2019-2030, Projekt uchwały był w materiałach ibył analizowany przez Komisje Rady. Konrisje

pozytyrvnie zaopiniowały projekt uchwały.

Głos zabrali:

1. Radny Andrzej Szynański,

2. Burmistrz Miasta Andrzej Duda.

Całość wy,por,ł,iedzi mozna odsłuchać z nagtania zamieszczonego nŁ} stronie:

bip, um. ko lno. rvrotapodlasia. pl oraz 1!,_\i_\]! .L1p1&9b9,p1 .

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciern projelitr"r

uchwały głosowało 12 radnych, głosów przeciwnych - zero, głosów wstrzymtrjących sie - 2.

.Ieden radrry nie wziął udziału w głosowaniu. Wynik imiennego głosor,vania stanor.vi załączntk

nr 5 do protokołu.

Plzewodniczący Rady stlł,ierdził. ze uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Proglrozie

Firransoi,vej Miasta na lata 2019-2030, Rada podjęła większością głosów.

uchwała nr IV/30/19
(w załączeniu)
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Ad.6.

Pan Mariusz Rakowski - Przewodniczący Rady - przechodzimy do 6 punktr-r porządku obrad

ti. podjęcie trchwały w sprawie zmian w budzecie rniasta l(o1rro na 2019 r. Projekt uchwał,v bl,ł

w rnateriałach i był analizowany przez Komisje Rady. I(omisje pozllt.vr.ł,nie zaopinior,vał,v projekt

ucl-iwały.

Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt trchwały pod głosowanie. Za podjęcierłr projektr,i uchr,vały

głosowało i3 radnych, głosów przeciwnych zęro, głosów wstrzymtrjącl,ch się 2.

Wynik imiennego głosowania stanowi zaŁączntkrrr 6 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził. ze uchwałę w sprawie zmian w budzecie miasta Kolno

na 2019 r., Rada pocljęła większością głosow.

uchlvała nr IV/31/19

(rv zalączeniu)

Ad.7.

Pan Mariusz Rakowski - Przewodniczący Rady - przystępujemy do kolejrrego punktu porządku

obrad tj podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętatrri bezdornnymi

otaz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Kolno, Projekt uchrvał1, b__uł

rł,mirteriałach i był analizowany przez Konrisje Rady. Komisje pozy.tywnie zaopitliow,ały projekt

uchwały,

Dyskrrsji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęcieirr uchrł,ał;v

głosor,vało 15 radnych, głosów przecilvnych - zero, głosórv wstrzymujących się * zeto.

W1,,nik inriennego głosowania stanołvi załącznik nr 7 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie progranrtr opieki nad z:,yterzętarrri

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Kolno, Rada podjęła

jednogłośnie,

uchwała nrIYl32l19
(rv zalączeniLr)

Ad.8.

Pan Mariusz Rakowski - Przewodniczący Rady - przechodzimy do kolejnego punktu porząclku

obrad tj. podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych w nrieście Kolno.

Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przęz l(omisje Rady. Komisje pozytywnie

zaopiniorvały proj ekt trchwały.

Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych - zero, głosów wstrzymr:jących się - zero.

Wl,nik irniennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, ze uchwałę w sprar,vie ustalenia przebiegu dróg grninnych

rł, mieście I(olno, Rada podjęła jednogłośnie.

uchrvala nr IV/33/19

(rv zalaczelriu)

Ad.9.

I'irn Mariusz Rakowski - Przewodniczący Rady - przystęprrjemy do kolejnego punktu polządkrr

obrad tj. podjęcie uclrwały w sprawie zaltczęnta dróg do kategorii drog gminn.vch w nrięście

Kolno. Projekt uchwały był w rrrateriałach i był analizowany przęz Komisje Rady,. KorłTisje

pozytyrvni e zaopiniowały proj ekt r"rchrvały.

D,vskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanle, Za podjęcienr projelttu uclrwały

głosowirło 15 radnych, głosów przeciwnych - zero, głosów wstrzymującl,cl"r się - zero.

Wynik irniennego głosowania stanowi załącznlk nr 9 do protokołu.

Przewodniczący Rady str.vierdził, ze uchwałę w sprawlę za|tczenia dróg do kategorii dr,óg

grrrinnych w mieście Kolno, Rada podjęła jednogłośnie.

uchrvała nr IYl34ll9
(rv załaczeniu)

Ad. 10.

Pan Maritrsz Rakor.vski - Przewodniczący Rady - przechodzinry do kolejnego punktu porząclku

obrad tj. podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę r,v sprawie zasad wynajmowirnia lokali

lvchodzących w skład rnieszkaniowego zasobu Miasta Kolno. Projekt uchwały był r,v materiałach

i był analizowany plzez Kornisje Rady. Komisje pozytyr,vnie zaopiniowały projekt trchwał1,,,

Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanię. Za podjęciem projektu uchrvały,,

głosorvało 13 radnych, głosów przeciwnych - zero, głosów wstrzymtrjących się - zęto. Drvóch

radnyclr nie wzięło udziału w głosowaniu, Wynik imiennego głosowania stanow,i załącznik nr 10

c1o protokołu,

Przewodniczący Rady stwierdził, żę uchwałę zmieniającą uchrvałę w sprawie zasad

wynajrnowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta iiolno.

Rada podj ęła j ednogłośnie.

uchlvała nr IV/35/19
(rv załączeniu)

Ad. 11.

Pan Mariusz Rakowski - Przewodniczący Rady * przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad tj. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na wezwanie do usunięcia ntrruszeń

spor,r,odor.vanych uchwałą nr XXXVIIII}LLl18 Rady Miasta Kolno z dnia 29 czętsvca 2018 r.

i.v sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodaror,vania przestrzennego na terenie nriasta



I(olno, Projekt r-rchrvały był w rnateriałach i

pozvtyr,vni e zaopiniowały proj ekt uchwały.

Głos zabrali:

był analizowany przęz Komisje Rady. Komisje

1. Wnioskodawcy,

2. - pełnomocnik wnioskodawców,

3. Burmistrz Miasta Andrze.j Duda,

4. Radny Zbigniew T, Twaror.vski.

Całość r.łypowiedzi mozna odsłuchać z nagrania zamieszczonego na stronie:

b ip. un. . ko l rro. wrotapo dl as i a. p l o raz _1_11,rr,;rgl§!,]]g§]l,

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut plzerwy.

Po przerr,vie Przer,vodniczący Rady lvznowił obrady.

Przer,vodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanię. Za podjęciern pro.jektu uchrvały

głosowało 1 1 radnych, głosów przeciwnych 3, głosów wstrzymującyclr się 1.

Wynik imierrrrego głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Przew,odniczący Rady stwierdził, ze uchr.ł,ałę w sprawie udzielęnia odpowiedzi na r,vezrł,anie

c1o usunięcia naruszeń spowodorvanych uchwałą nr XXXVIII12Ill18 Rady Miasta Kolrro z dnia

29 czerwca 201B r. w sprawie uchwalenia miejscowego plarru zagospodarowania przestrzennego

na terenie niasta l(olno, Rada pocljęła większością głosów.

uchwala nrIY136119

(rv zalączerriu)

oraz wnioskodawcy opuścili obrady sesji.

Ad. 12.

Pan Mariusz Rakowski - Przewodniczący Rady - ptzechodzimy do kolejnego punktu porządku

obrad tj. podjęcie uchwały w sprawie określenia tygoclniowego obowiązkor.ł,ego rł,ymiaru godzin

zajęć nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracrijących z grupanri

obe^imującymi dzieci 6-1etnie i grupy młodsze prowadzonych przez miasto Kolno. Projekt

uchrvały był w nrateriałach i był analizowany przez Komisje Rady. Komisje pozlt1,'r,ł'nie

zaopiniowały proj ekt uchwały.

Głos zabrali:

1. Radn1, Jan Zubrowski,

ż. Burnristrz Miasta Andrzej Duda.

Całość wl,powiedzi mozna odsłuclrać z nagrania zantieszczonego na stronie:

b i p. Lrm. ko lno . rvrotap o dlas i a. p l o raz _yL\!§,. :ł]t!ii: l i: o.1{ .

przewodrriczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanię, Za podjęciem Projektr-r r,rchr.vałY

głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych - zero, głosór,v wstrzymtrjących się - Zero,.Iec]en
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radny nie brał trdziału rv glosowaniu, Wynik imiennego głosowania stanorł,i załącznt\< nr 12

do protokołu.

Plzewodniczący Rady stwierdził, żę uchwałę w sprawie określenia t.vgodniorł,ego

obor,viązkolvego lvynriaru godzirr zajęć narrczycieli przedszkoli i inirl,ch placorvek

przedszkolrryclr pracr,rjącyclr z grupanri obejmując.vmi dzieci 6-1etnie i grLrp1, rrrłoclsze

prowadzolr y ch pr zez miasto Ko lno, Rada podj ęła j edno gło śrrie.

uchlyala nr IYl37ll9
(lv załączeniu)

Ad. 13.

Pirn Mariusz Rakor.vski - Przewodniczelcy Rady * przystępujemy clo kolejnego ptrrrktu porząclkr,l

obrad tj podjęcie uchwały w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie porozumień

rniędzygminnych. Projekt uclrwały był w nrateriałach i był analizowany pTzęz Kornisje Rady.

Korni sj e po zytyrł,nie zaopiniowały proj ekt uchw,ały.

D.vskusji nie było.

Pt,zew,odniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosorvanię. Za podjęciem projektu uchrvał1,

głosowało 15 radnyclr, głosów przeciwnych - zero, głosów lvstrzymujących się - zero, S'},lrik

irnierrnego głosowania stanowi załącznlknr 13 do protokołu.

Przervodniczący Rady stwierdził, ze uchrvałę w sprawie wyboru metody ustaleniir opłat1'

zir gospodaror,vanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia starvki tej opłat1,, Rada podięła

jednogłośriie,

uchlvała nr IV/38/19

(rv załączeniu)

Ad. 14.

Pan lv{ariusz Rakor,vski - Przervodrriczący Rady - przechodzirny do kolejrrego pttnktu porząclku

obrad tj. podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłat1,,za ctlslodrro"'rll::

odpirdalrri kornunalrrytni oraz ustalenia starł,lii tej opłat1,.

Dr,skusji riie bl,ło,

Przelr,odniczący Rady poddał projekt uclrrvały pod głosort,alrie. Za pociięcierrr plc,iclrtlt tlll'iit'll]','

glosowało 13 radrrych, głosów przeciwnyclr - l, głosor,v r,vstrzynrujący,'ch się - l. \\1r'lli1,

iiniennego głosowania stanowi załączntk nr 14 do protokołu.

Przewoclniczący Rady stwierdził, ze uchwałę w sprawie wl,boru metody ustalenia opłaty

za gospodarowanie odpaclarni konrunalnymi oraz ustalenia starvki tej opłaty, Racla podjeła

vviększością głosów.

uchwała nrIYl39l19
(w załączeniu)



Att. 15.

Pan Mariusz Rakowski - Przewodniczący Rady - przystępujemy do kolejnego punktu porządkr"r

obrad tj. sprawozdanie z realizacji Programu współpracy nriasta Kolno z olga;r.z,acjarni

pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotarrri w rozumieniu przepisow ustar,v,v

o działalności pozl.tku publicznego i o wolontariacie w 2018 roku. Sprar,vozdanie było

rv nrateriałaclr i było analizowane przez Kornisje Rady. Komisje Rady nie r,vniosły Li\\,ag

do spralvozdania,

D;-skusji nie bl,ło,

Uwag clo sprawozdania nie wniesiono, w związku z t,vrrr Przervodniczący Rady str.vierdził.

ze Rada ptzyjęła sprawozdanię zrealizacji Programu współplacy miasta Kolno z organizacjatrri

pozarządorłymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami w rozumieniu przepisórł, ustar,v1,

o działalności pozltku publicznego i o wolontariacie w 2018 roku,

Ad. 16.

Pan Marir_rsz Rakor,vski * Przewoclniczący Rady - przechodzirrry do punktu 16 polządku oblacj

tj. odpor.viedzi na interpelacje i zapl,tania radnych oraz r.volne wnioski.

Głos zabrali:

1. Pani Maria J. Siwik - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej.

2. Burmistrz Miasta Andrze.j Duda.

Całość vi,ypowiedzi mozna odsłuchać z nagrania zamieszczonego na stronie:

bip.urn.kolno.wrotapodlasia.pl oraz pllv.lg$giąo,pl .

Następnie Burmistrz Miasta odniosł się do zgłoszonych interpelacjt t zapytań.

Całość wypowiedzi można odsłuchać z nagtanla zanieszczonego na stlotrie:

bip. Lrm. k o lr1o. wlotapodlasi a. pl oraz \\:_\-y1\,,ilł!rr:Łlg, p] .

Wolne wnioski:

Głos zabrali:

1. Radrry Andrzej Szymański,

ż. Radny Zbigniew T. Twarowski.

Całość w_ł,powiedzi mozna odsłuchać z nagrania zamieszczotrego na stronie:

b i p. urn. ko l no. lvrotapo dl as i a. p l oraz y,31ł, u1_Iil!_qjt1p-p_l .

Przer,vodniczący Rady przypominał o obowiązku złożenia oświadczenia majątkorł'ego

do 30 kwietnia br. wg stanu na dztęń 31 grudnia 2018 r.

}Jurtliistrz Nliastii złc,lż3,I tlbecnytn na sesji dyrektororn. pfezesonr iednostej< pocllegll ch ltriitslLl.

naczellrilioln Urzędu Miasta. orirz rachrym, ż,yczsnia z, okaz,ii Srviąt Wielkarloclrlch. clti l<tt1l1'ch

tl o laczl,ł lórvtriez P t,zelvodrri ęząc.y Racl y Mi asta Mari usz Rak orvski .



Ad. 17.

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie przyjętego porządku dziennego sesji i zamknął

obrady IV ses.ji zrłyczajnej Rady Miasta Kolno.

Na stronie bip.rrm.kolno.wrotapodlasia,pl oraz \:!_\]\,!,,!.!r!]|i!]1!!91r. mozna odsłlrchac nagranie

z ses.|i.

Przervodniczący Rady podziękolvał r,vszystkim za udział lv sesji,

Na tynr protokół zakończono,

Przewodniczący Rad1, N,f iasttr

Mariusz Rakorł,ski

protokołowała:

N,{onika Luty

i0


